天保民學校

通告(二零二一至二零二二年度六月份)

- (一)「疫苗通行證」第三階段將於5月31日起實施,本校所有教職員均能於5月31日前完成有關要求。而本校12歲或以上的學生中,約共70%的學童完成接種至少第二劑疫苗。
- (二)因應上述情況,本校將繼續安排全校學生回校進行不多於半天的面授課堂,上課時間仍為上午9時至中午12時。而為增加學生留校學習的時間,本校將由6月1日起實施延長學生留校時間的措施,詳情請參閱於早前發放之通告—「2021/22學年面授課堂安排(6月1日起)」。
- (三)若學生有理想的疫苗接種率,教育局將允許學校可為學生安排更多的學習時間。因此, 若 貴子弟接種新冠狀病毒病疫苗的情況有所更新,請 貴家長將有關接種紀錄之副本 盡快交回學校,以便校方能為學童制訂最適切之上課安排。
- (四)為使「天保民學校家長教職員會」(下稱「家職會」)具備讓本校法團校董會承認其為「認可家長教師會」的條件,從而使「家職會」能處理有關提名本校現讀學生家長成為天保民學校的家長校董或替代家長校董的事宜,校方將提出召開特別會員大會,詳情請參閱通告「天保民學校家長教職員會召開特別會員大會—通告」,與及隨該通告附上之《天保民學校家長教職員會特別會員大會(11.06.2022)修章說明》。
- (五) 特奧運動員辦理續証費 20 元,將會於六月底經轉帳收取。
- (六)為預防新型冠狀病毒及流行性感冒等疾病在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前 量度體溫及進行快速抗原測試,並於手冊內之「量度體溫及快速抗原檢測記錄表」作記錄,以便檢查。
- (七) 六月三日(星期五)為端午節,學生毋須上學,祈為留意。
- (八) 六月份應交費用,將於六月三十日,經自動轉帳收取,祈為留意。

此致

貴家長

天保民學校謹啟

	····· § ·····	<u>\$</u> _	二零二二年五月三十日
		<u>回 條</u>	
本人已閱	組學生	带回五月三十日之通告	÷ °
此致			

天保民學校

家長貧	簽署:		
日	期:二零二二年_	月	E

天保民學校 <<家長意見欄>>之回應

多謝家長們提出各項的意見,2021年12月份共收到2位家長的意見,對學校教職員盡心 盡力關懷學生表示感謝。你們的讚賞,是我們的鼓勵及支持,多謝!

天保民學校謹啟

天保民學校 <<家長意見欄>>

本人為 ______ 學生家長,現有以下意見:

家長簽署:_____ 日期:_____

Mary Rose School (2021-2022)

To: All parents Date: 30th May, 2022

Monthly Circular (June)

- (-) Third phase of the "Vaccine Pass" would be implemented from 31 May 2022. All the staff of Mary Rose School have met the requested requirements before 31 May. As for students who aged 12 or above, around 70% of them have received two doses of COVID-19 vaccine.
- (二) In view of the above mentioned circumstance, the school would continue to implement half-day face-to-face schooling in June 2022. Class hours would be from 9:00 a.m. 12:00 p.m. Also, to increase the amount of time for student to stay in school for classes, the school would implement measures to extend the amount of time students may stay in school. For details, please refer to the notice "2021/22 Arrangement of Face-to-Face Classes (From 1 June)" for information.
- (三) As the EDB would permit schools with good vaccination rate of students to arrange more learning time, we would like parents to submit a photocopy of your child's most recent COVID-19 vaccination record to the school to allow us to make suitable class arrangements.
- (四) To allow the "Mary Rose School Parents & Staff Association" (hereafter called "the Association") to have the eligibility to be recognized by the Incorporated Management Committee (IMC) of Mary Rose School as the "recognized parent-teacher association" (the "RPTA"), and enabling the Association to handle the nomination of parent manager and alternate parent manager of the School, the School would like to convene an Extraordinary General Meeting ("EGM"). For details, please refer to the "Mary Rose School Parents & Staff Association---Notice on the Convening of the Extraordinary General Meeting" and "Extraordinary General Meeting (11.06.2022) Notes on the Amendment of the Constitution".
- (五) For students who need to renew their membership as a Special Olympics Athlete, HKD \$20 would be charged via Autopay at the end of June.
- (六) To prevent the spread of diseases such as COVID-19 and influenza in school, parents/guardians should conduct the Rapid Antigen Test and mark down the his/her body temperature on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- (+) School Holiday: school would be closed on 3 June (Friday) for the Dragon Boat Festival. Students do not have to come to school.
- (\wedge)Fees for June 2022 will be charged via Autopay on 30th June, 2022.

<If you have any enquiries, please contact the school social worker.>

Mary Rose

School

Monthly Circular (June) --- Reply Slip

I am the parent of	(Group), and have comprehended to the contents
stated in this circular.		

Parent's signature: Date:

Response to << Parent's Opinion>> Mary Rose School

Thank you for parents' comments and responses. In December 2021, we have received opinions from 2 parents have also shown their appreciation to our staff. Thank you very much for your support. We value your opinion and are always happy to hear from you.

Mary Rose School

Mary Rose School <-< Parent's Opinion>>

I am the parent of (Name) ______ from class _____, and would like to express my concern on:

Parent's Signature:

Date: